



الجامعة الليبية الدولية

Libyan International University

كلية العلوم الانسانية والاجتماعية  
School of Human and Social Sciences

برنامج إدارة الرعاية الصحية  
Healthcare Management Program

نحن نصنع  
مستقبلا صحيا للجميع



www.limu.edu.ly

المصطلحات الطبية، أساسيات التغذية، أساسيات التمريض، نظام الرعاية الصحية الليبي، ريادة الأعمال في الرعاية الصحية، الصحة والمجتمع، العلوم الطبية الأساسية، إدارة مؤسسات الرعاية الصحية، الإدارة الاستراتيجية والقانون الطبي.



### وظائف برنامج إدارة الرعاية الصحية:

س يقوم البرنامج بإعداد الطلبة للخوض في هذا السوق التنافسي مسلحين بالمهارات العالية والثقة الكاملة في قدراتهم..

- مدراء الإدارات الصحية.
- مدراء التمويل الصحي.
- مدير الجودة والتحسين.
- التأمين الطبي.
- نطاق الراتب: 2500- 5000 دينار.



Contact Info

Address: Al Fawyahat - Kairouan

Street, Benghazi, Libya

Phone: +218913076315

Email: dep.healthcare@limu.edu.ly

### برنامج إدارة الرعاية الصحية:

يعد برنامج إدارة الرعاية الصحية أحد البرامج الأكاديمية الرئيسية التي تقدمها كلية العلوم الإنسانية والاجتماعية بالجامعة الليبية الدولية. يهدف برنامج إدارة الرعاية الصحية إلى إعداد الطلاب ليصبحوا مستقبلا مدراء وقادة في صناعة الإدارة الصحية من خلال تزويدهم بالمعرفة والمهارات اللازمة.



### هيكل البرنامج:

يعد الطلاب في برنامج إدارة الرعاية الصحية جزءا من مجموعة الطلاب الجامعيين الذين يدرسون بدوام كامل بهدف تعلم كيفية إدارة الأنشطة اليومية في القطاع الصحي.



مدة الدراسة 4 سنوات

### المقررات الدراسية:

مزيج متنساو من الدورات التدريبية في الفصول الدراسية، والدورات التدريبية عبر الإنترنت مما يعزز توافر ومرونة فصول برنامج إدارة الرعاية الصحية وهي:

### Healthcare Management

The Healthcare Management program is one of the main academic programs offered by the School of Human and Social Sciences at the Libyan International University. The Healthcare Management program aims to prepare students to become future managers and leaders in the healthcare industry by providing them with knowledge and skills.



### Program Structure

Students in the Healthcare Management program are a part of the full-time undergraduate cohort with a learning target of how to manage the day-to-day activities in the health sector.

Duration Four Years



### Curriculum

An even combination of classroom-based and online courses enhances the availability and flexibility of the Healthcare Management program.



We Create a Healthy  
Future for Everyone

### Classes are:

- Medical Terminologies, Essentials of Nutrition, Essentials of Nursing, Libyan Healthcare System, Entrepreneurship in Healthcare, Health and Society, Basic Medical Sciences, Management of Healthcare Institutions, Strategic Management and Medical Law.



### Healthcare Management Program Jobs

The program will prepare them to delve into this competitive marketplace with high skills and complete confidence in their abilities.

- Healthcare department managers
- Healthcare finance managers
- Quality and improvement manager
- Physician practice manager
- Healthcare Insurance
- Salary Range: 2500 - 5000 LD